
Fællesbestyrelsens årsberetning 2020-2021 
 
Skoleåret 2020 – 2021 har ligesom resten af verden været præget af 
Coronapandemien. Det har virkelig været et år, som har været svært 
at håndterer for både skolen og ikke mindst for eleverne og forældre. 
Der har været tiden på skolen, da vi startede året og alle så lyst på 
tingene, og så kom den anden nedlukning, som vi alle havde frygtet. 
Men det viste sig faktisk, at alle havde lært noget af den første 
nedlukning og at vi, med fælles forståelse og hjælp, faktisk er 
kommet rigtigt godt igennem dette skoleår. Skolen har præsteret at 
opretholde normalt skema med få undtagelser gennem hele Corona 
perioden. 
 
Der er ikke sket så meget i bestyrelsen grundet det har været svært 
at samle os, og mange af skolens ressourcer, er blevet brugt til 
coronahåndteringen. Men vi har da fået nogle tiltag på plads. 
 

1. Vores to-lærer ordning er nu sat i fuld sving, der hvor det har 
været muligt, og det har samtidigt givet vores elever lidt 
tidligere fri i ydertimerne. 
 

2. Vi har udvidet vores bestyrelse med et medlem fra 
lokalforeningen, for at vi kan få mere lokal fodfæste. 
Det har allerede givet os noget positivt ift. ”Få det nu fixet 
puljen.” 
 

3. Vores altid aktive elevråd har fået købt nyt ind til skolegården; 
basketkurve og skaterbane. 
 

4. Der er blevet arbejdet med skolens synlighedsstrategi og 
markedsføring. Bestyrelsen planlægger i denne forbindelse 
bl.a. at deltage ved folkemødet i Høng og lave reklame for 
vores skole.  

  



 
5. Vi har fået 250.000 fra kommunen, som har givet os mulighed 

for at få opgraderet lidt på skolen og børnehuset. 
 

• Nyt Musiklokale på skolen 

• Udendørs undervisningslokale/hænge ud sted 

• Klatrestativ/balancebane til SFO/indskolings legeplads 

• Nye ting til Børnehusets legeplads 
 

6. Vi har fået et godt samarbejde op at køre med den lokale ”Få 
det nu fikset” pulje, og der har vi været så heldige, at de lokale 
foreninger har ville gøre noget godt for skolen og eleverne. 
Dette har givet udslag i et par nye store overraskelser, som i 
skrivende stund ikke er helt på plads. 
 

Det sidste som jeg vil fortælle om, er at det er besluttet at vi fra 
næste skoleår har sat TRIVSEL PÅ SKOLEN, som bestyrelsens vigtigste 
prioritet, og vi har valgt at tage kontakt til Skolestyrken, som hjælper 
med at højne hele skolens trivsel i samarbejde med elever, personale 
og ledelse. 
Det er bl.a. Mary Fonden, Børns Vilkår og Red Barnet, der står bag 
Skolestyrken. 
 
Der er faktisk sket en del på vores skole i 2020/21, og der kommer 
helt sikkert til at ske mere de kommende år. 
 
Fællesbestyrelsen ved Kirke Helsinge skole 13/6-21. 


